
Golub-Dobrzyń, dnia 26.10.2021r. 

Marek Stawski 

Radny Rady Miasta 

Golubia-Dobrzynia 

Wpłynęło dnio 

oodpis l / j U 

Szanowny Pan 

Łukasz Pietrzak 

Przewodniczący Rady Miasta 

Golubia-Dobrzynia 

ZAPYTANIE 

W jakim stopniu procentowym możemy się spodziewać podwyżki za dostarczanie energii cieplnej 
w stosunku do ubiegłego sezonu grzewczego w budynkach należących do Spółdzielni Mieszkaniowej.. 
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Do wiadomości: 

1 Michał Piotrowicz - Prezes Przedsiębiorca Energetyki Cieplnej w Golubiu-Dobrzyniu. 


